التاريخ: 2025/03/08

قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

يسر بركاء للمياه والطاقة ش.م.ع.ع (الشركة) إفادة المساهمين الكرام بقائمة المترشحين لعضوية مجلس الادارة مع نبذة تعريفية بالمترشحين . علما بأن إنتخاب وتعيين الأعضاء سيخضع لموافقة الجمعية العادية للمساهمين والجهات الرقابية.

| المؤهلات الاكاديمية والخبرة العملية | اسم المترشح | الرقم |
|---|-------------------------------|-------|
| الفاضل سيف الغافري حاصل على درجة الماجستير في إدارة الأعمال ويكالوريوس في هندسة الطاقة الكهربانية وأكثر من 20 سنه من الخبرة في مجال العمل. يمتلك خبرة واسعة في مجال التشغيل و الصيانة لعدة محطات مشابهة | | 1 |
| الفاضل عادل اليافعي حاصل على بكاليوس في الهندسة الميكانيكية في الولايات المتحدة الأمريكية ، ولديه (33) سنة من الخبرة في المجالات التقنية والمستوى الإداري الذي يتضمن إدارة المشاريع، وأنشطة الصيانة، والتغيير والتنوع المؤسسي | عادل عبدالله عبدالقوى اليافعي | 2 |
| الفاضل عمر الاحمدي حاصل على بكالوريوس الهندسة الميكانيكية وبرنامج الإدارة التنفيذية ويتمتع عمر بخبرة واسعة تبلغ اكثر من 26 سنه في فيادة المشاريع وإدارة محطات توليد الطاقة وتحلية المياه | عمر حامد ناجي الاحمدى | 3 |





Date: 08/03/2025

List of candidates for membership of the Board of Directors

BARKA WATER AND POWER COMPANY SAOG (the company) is pleased to inform the market and valued shareholders of the list of candidates for membership of the Board of Directors with an introduction to the candidates. Note that the election and appointment of members will be subject to the approval of the ordinary general meeting of shareholders and regulatory authorities.

| No | Candidate Name | Experince and Qualification |
|----|-------------------------------|---|
| 1 | سيف على سيف الغافرى | Mr. Saif Al Ghafri has Bachelor in Electrical Power Engineering and MBA Business Administration. More than 20+ years of experience in power generation and water desalination facilities. He has extensive exposure of plants operation and maintenance activities. |
| 2 | عادل عبدالله عبدالقوى اليافعي | Mr. Adil Al Yafey completed BS in Mechanical Engineering from USA. He has (33) year's experiences in technical fields and managerial level that consists of project management, leadership, maintenance activities, transformation and diversity. |
| 3 | عمر حامد ناجي الاحمدى | Mr. Omar holds B.Sc. Mechanical Engineering -Thermal and has Executive Management Program (EMO). He is a professional with 26+ years of experience and have extensive exposure in key roles in power generation and water desalination facilities. |



